
Protokół nr XXI/2008 
z przebiegu XXI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 30 grudnia 2008 roku 
 

 
XXI sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Kolumnowej Urzędu 

Marszałkowskiego w Zielonej Górze. 
Na ogólną liczbę 21 radnych nieobecny był Ireneusz Nijaki, którego 

nieobecność spowodowaną oddelegowaniem na sesję Rady Gminy Zielona Góra 
usprawiedliwił Przewodniczący Rady. 

Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu 
nr XXI/2008. 

Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 2 do protokołu 
nr XXI/2008. 

 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 11.05 otworzył XXI sesję Rady Powiatu 
Zielonogórskiego, przywitał zebranych i zgodnie z listą obecności stwierdził 
kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek 
obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu zgłosił 
autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 
r. – pkt 9 ppkt 1 oraz autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008 – pkt 9 ppkt 2. 
Na zbiorczym posiedzeniu Komisji radni uznali, iż w terminie późniejszym 
podejmą uchwałę w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 
Powiatu Zielonogórskiego”, dlatego też ten projekt zostanie wycofany 
i wykreślony z proponowanego porządku obrad. Ponadto przedstawiono projekt 
uchwały w sprawie zbycia w drodze darowizny nieruchomości (druk 182), 
z którym radni zapoznali się na posiedzeniu Komisji. Projekt tej uchwały zostanie 
wpisany do porządku sesji, jako ppkt 9, punktu 9. Do pkt 9 ppkt 9, który obecnie 
przejął nr: pkt 9, ppkt 8 Zarząd złożył autopoprawkę, a w związku z Uchwałą 
Nr IX/ 73 /2007 Rady Powiatu Zielonogórskiego z dnia 21 września 2007r. 
w sprawie trybu prac nad projektem budżetu Powiatu Zielonogórskiego oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu, ten podpunkt, czyli uchwalenie budżetu powiatu na 2008 rok 
rozpatrywany będzie w następującej kolejności:  

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami, 

 



b) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o prognozie łącznej kwoty długu na koniec roku 
budżetowego i lata następne, 

d) odczytanie opinii komisji stałych, 
e) dyskusja; 
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 
Porządek obrad z uwzględnieniem powyższych zmian Rada przyjęła 

20 głosami „ZA”. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie XXI sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wnioski i interpelacje radnych. 
7. Informacja o sytuacji SP ZOZ w Sulechowie i SP ZOZ w Wojnowie. 
8. Informacja z realizacji wydatków majątkowych i bieżących  

z wykorzystaniem środków unijnych 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany w budżecie powiatu na 2008 rok, (druk 180); 
2) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2008, (druk 177); 
3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 

lata 2008-2015”; (druk 179); 
4) regulaminu wynagradzania nauczycieli, (druk 173); 
5) regulaminu przyznawania nauczycielom dodatku mieszkaniowego, 

(druk 174); 
6) odwołania Powiatowego Rzecznika Konsumentów, (druk 175); 
7) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Zielonogórskiego, (druk 176); 
8) uchwalenia budżetu powiatu na 2009 r., (druk 178): 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz 
z autopoprawkami, 

b) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

 



c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o prognozie łącznej kwoty długu na koniec roku 
budżetowego i lata następne, 

d) odczytanie opinii komisji stałych, 
e) dyskusja; 
a. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

9) zbycia w drodze darowizny, (druk 182). 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania.  
12. Zamknięcie XX sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 

Do protokołu z XX sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag i pytań. 
Protokół poddany pod głosowanie Rada przyjęła 20 głosami „ZA”.  
 
Ad 4. 

Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie ze swojej działalności 
w okresie międzysesyjnym, wyjaśniając, iż z powodu bardzo ważnych przyczyn 
rodzinnych i osobistych działalność w znacznym stopniu była ograniczona. 
W okresie od 28 listopada do 30 grudnia 2008r. brał udział w 1 posiedzeniu 
Zarządu Powiatu, 3 razy pełnił dyżur w biurze Rady. 

Ponadto Przewodniczący reprezentował Radę Powiatu i brał udział  
w obchodach: 

• 13 grudnia z okazji 28 rocznicy wprowadzenia stanu wojennego przed 
pomnikiem Robotników; 

• 19 grudnia w uroczystościach patriotyczno – religijnych związanych 
z 90 rocznicą wybuchu Powstania Wielkopolskiego; 

• 19 listopada zbiorcze posiedzenie komisji stałych Rady; 
• 19 grudnia w uroczystym spotkaniu opłatkowym radnych 

i pracowników starostwa ; 
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

 
Ad 5. 

Edwin Łazicki, Starosta Zielonogórski złożył sprawozdanie z pracy 
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, tj . od dnia  28 listopada 2008r.do 
dnia 30 grudnia 2008r. 

Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia Zarządu , podjął 9 uchwał oraz 
przygotował na dzisiejsze posiedzenia 8 projektów uchwał. 

Podjęte uchwały Zarządu dotyczyły: 
1. 3 uchwały  dotyczyły wprowadzenia  zmian w planie dochodów 

i wydatków budżetu powiatu na 2008r; 
2. wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie składników majątkowych na 

rzecz Rady Sołeckiej Letnica(wycinka dębu);  

 



3. umocowania umowy partnerstwa Fundacja Rozwoju Demokracji 
a Zespołem Szkół Specjalnych przy SP ZOZ w Wojnowie (realizacja 
wspólnego projektu z EFS Kapitał ludzki);    

4. dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Zielonogórskiego; 

5. rozłożenia na raty należności Powiatu z tytułu kary pieniężnej; 
6. umorzenia należności z tytułu opłat za czynności związane 

z prowadzeniem państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego; 
7. wygaszenie trwałego zarządu dla LO w Sulechowie dz. Nr 293/2 o pow. 

0,2023 ha , działki przekazanej dla Gminy Sulechów. 
Starosta przedstawił Wysokiej Radzie informację o przeprowadzonych 

przetargach w Powiatowym Zarządzie Dróg i Starostwie Powiatowym: 
I.  Zgodnie z Zarządzeniem Starosty Zielonogórskiego Nr 29/2007: 
1. rozstrzygnięto i podpisano umowę na dostawę artykułów spożywczych 

na potrzeby Starostwa Powiatowego na 2009 r. – UNIMA Sp. z o.o. 
z Zielonej Góry; 

2. rozstrzygnięto i podpisano umowę na świadczenie usług komunalnych 
przez okres 1 roku w zakresie wywozu odpadów stałych z obiektów 
Starostwa Powiatowego na terenie Sulechowa - EKO-BUD Tadeusz 
Żugaj ze Świebodzina; 

3. rozstrzygnięto i podpisano umowę na usługi monitoringu i konserwacji 
oraz napraw urządzeń systemu alarmowego na 2009 rok w obiektach 
Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze oraz w Sulechowie - APEXIM 
BIS Sp. z o.o. z Zielonej Góry; 

4. rozstrzygnięto i podpisano umowę na usługi konserwacyjne wraz 
z podstawowymi częściami do kserokopiarek będących w użytkowaniu 
Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze - Przedsiębiorstwo Handlowo-
Usługowe INFOCOPY z Zielonej Góry; 

5. rozstrzygnięto i podpisano umowę na usługi przeglądów samochodów 
należących do Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze na 2009 rok - 
Zakład Blacharsko- Lakierniczy Janusz Matuła z Raculi; 

6. rozstrzygnięto i podpisano umowę na dostawę urządzeń 
wielofunkcyjnych z zestawem komputerowym na potrzeby Wydziału 
Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze - 
GALAXY Jacek Michalski z  Zielonej Góry; 

7. rozstrzygnięto i podpisano umowę na dostawę wraz z montażem 
wykładziny PCV typu tarket w budynku Delegatury Starostwa 
Powiatowego w Sulechowie - KA-MABUD z Zielonej Góry; 

8. rozstrzygnięto i podpisano umowę na dostawę pamiątkowego medalu na 
X- lecie Powiatu Zielonogórskiego w ilości 100 sztuk na potrzeby 
Wydziału ds. promocji Powiatu - PHUP Lucyna Żołędziowska, 
z Wrocławia; 

 



9. rozstrzygnięto i podpisano umowę na usługę kompleksowego serwisu 
sprzętu komputerowego oraz świadczenie usług w zakresie bieżącej 
obsługi informatycznej oraz administrowania siecią w 2009 roku.- GaMP 
Sp z o.o. z Zielonej Góry; 

10.  rozstrzygnięto i podpisano umowę na dostawę programu komputerowego 
Lex dla Samorządu Terytorialnego w wersji dwustanowiskowej dla 
Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze na 2009r. - Wolters Kliwer 
Ploska Sp zo.o. z Warszawy 

 
II.  Ponadto rozstrzygnięto postępowania wg ustawy Prawo zamówień 

publicznych: 
1. na usługę sprzątania i utrzymywania w ciągłej czystości budynku 

Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze - Przedsiębiorstwo PERFEKT 
Małgorzata i Jacek Marciniak z Zielonej Góry; 

2. na dostawę artykułów biurowych na potrzeby Starostwa Powiatowego 
w Zielonej Górze na 2009 rok - PANZET Zdzisław Pankiewicz z 
Zielonej Góry; 

3. na dostawę wielkoformatowego, monochromatycznego i kolorowego, 
cyfrowego urządzenia do automatycznego kopiowania, drukowania oraz 
skanowania z automatycznym podajnikiem na kopie (z jednoczesnym 
odkupieniem starego urządzenia) - Oce-Poland LTD Sp. z o.o. 
z Warszawy; 

4. na dostawę benzyny bezołowiowej PB 95 do samochodów służbowych 
Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze na 2009 rok - BELEM Sp. 
z o.o. z Zielonej Góry. 

 
Ponadto Starosta z Wicestarostą Ryszardem Górnickim i członkami 

Zarządu uczestniczył w uroczystościach, naradach  m.in.: 
1. w otwarciu Sali gimnastycznej w Kijach; 
2. w I rocznicy odnowienia Zboru w Sulechowie, z tej okazji odbył się 

uroczysty koncert; 
3. wraz z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej  Waldemarem 

Michałowskim z okazji awansu na stopień generalski u  dowódcy 
Jednostki Wojskowej z Międzyrzecza u Pana Wojciechowskiego (były 
dowódca jednostki w Czerwieńsku); 

4. w posiedzeniach Rad Muzeum w Świdnicy i Drzonowie; 
5. w obchodach 10-lecia Powiatu Słubickiego w Collegium Polonicom 

w Słubicach; 
6. w podsumowaniu  działalności sportowej naszego Powiatu; 
7. Wicestarosta wziął udział w wystawie gołębi rasowych w Drzonkowie; 
8. w promocji książki posła Józefa Zycha „Na przekór losowi”; 

 



9. 10 grudnia w Warszawie odbierał w towarzystwie dyrektorów placówek 
oświatowych i naczelnika wydziału edukacji nagrodę „Samorząd na 
szóstkę”; 

10. Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez 
Zielonogórską Energetykę Cieplną- „przyszłość i wdrażanie nowych 
technologii w energetyce cieplnej”; 

11. w jubileuszu 15-lecia Euroregionu Sprewa-Nysa- Bóbr w Filharmonii 
Zielonogórskiej; 

12. Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu związanym z wprowadzeniem 
stanu wojennego przy postaciach robotników przy ul. Ułańskiej; 

13. w dwudniowym posiedzeniu Konwentu Starostów w Żarach; 
14. Wicestarosta odebrał nagrodę za projekt informatyczny zrealizowany 

w Starostwie ze środków ZPORR; 
15. w spotkaniu z przedstawicielem Polskiego Związku Piłki Nożnej; 
16. w jubileuszu 50-lecia istnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kargowej; 
17. Wicestarosta uczestniczył w  drugim spotkaniu Bożonarodzeniowym na 

rynku w Kargowej; 
18. w odsłonięciu tablicy pamiątkowej  Powstańca Wielkopolskiego na 

cmentarzu w Sulechowie; 
19. Członkowie Zarządu mieli zaszczyt uczestniczyć w wielu spotkaniach 

opłatkowych na terenie Powiatu; 
20. ponadto Starosta brał udział w nagraniach telewizyjnych. 

 
Ad 6 

Mieszko Sibilski nawiązał do swojego wniosku z posiedzenia Komisji 
o zmianę kwot przeznaczonych w budżecie powiatu na 2009 rok na zakup 
samochodów osobowego dla Starostwa (100.000 zł) i towarowo-osobowego dla 
Muzeum w Drzonowie (50.000 zł). Zaproponował, by łączną kwotę, tj. 150.000 
zł podzielić na równe części, po 75.000 zł na każdy z nich. 

Krzysztof Sroczyński postulował, aby w gestii Zarządu pozostawić 
kwotę 150.000 zł a przetargi rozstrzygną jakie sumy zostaną wydatkowane na 
poszczególne samochody. 

Mieszko Sibilski stwierdził, iż rozumie, że wymienione kwoty są 
sumami brzegowymi, lecz podtrzymuje swój wniosek. 

Włodzimierz Kwaśniewicz – Dyrektor Lubuskiego Muzeum 
Wojskowego z/s w Drzonowie podziękował za przyznanie środków na zakup 
samochodu jednocześnie przyznając, że im wyższa kwota tym lepszy samochód 
zostanie zakupiony. 

Edwin Łazicki zauważył, iż Dyrektor Kwaśniewicz wnioskował 
o 50.000 zł i taka kwota została wpisana do projektu budżetu. A poza tym kwoty 
wpisane są w różnych rozdziałach i zapisanych kwot nie da się połączyć w jedną 
globalną na oba zakupy. 

 



Andrzej Bawłowicz nadmienił, że skoro padł wniosek należy go 
przegłosować. 

Henryk Jagoda stwierdził, że dyskusja na temat projektu budżetu 
i ewentualnych uwag zgodnie z porządkiem obrad przewidziana jest w innym, 
tzn. w 9 punkcie. 

Przewodniczący Rady poparł stanowisko radnego Henryka Jagody 
i dopytał czy są inne wnioski i interpelacje. 

Wniosków nie zgłoszono. 
 

Ad 7. 
Radni bez uwag i pytań przyjęli 20 głosami „ZA” Informację o sytuacji 

SP ZOZ w Sulechowie (załącznik nr 3 ) i SP ZOZ w Wojnowie (załącznik nr 4). 
 

Ad 8. 
Nie zgłoszono pytań i uwag do Informacji z realizacji wydatków 

majątkowych i bieżących z wykorzystaniem środków unijnych – przyjętej 20 
głosami „ZA” (załącznik nr 5). 

 
Ad 9/1. 

Edyta Dwojak – Skarbnik Powiatu szczegółowo przedstawiła 
wniesione autopoprawki. 

Ryszard Górnicki – Wicestarosta zauważył, iż na stronie 1. jest 
pomyłka. Powinno być sala lekcyjna, nie gimnastyczna. 

Skarbnik sprostował, iż to nie jest pomyłka, tak powinno być. 
Andrzej Bawłowicz spytał, czego dotyczyły ekspertyzy, na które 

wydatkowano pieniądze, tj. autopoprawka nr 9. 
Starosta wyjaśnił, że to ocena gruntów, które zostały zalane przez 

oczyszczalnię ścieków w Zawadzie. 
Lech Czura poprosił o uszczegółowienie autopoprawki nr 17, tzn. 

o remont chodnika przy której ulicy w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
Starosta odpowiedział, że remont chodnika przy ul. Słowackiego. 
Lech Czura podziękował za sprawiedliwy i „demokratyczny” podział 

środków na poszczególne gminy i naprawy chodników. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawek 

do zmian w budżecie na 2008 rok. Projekt przyjęto 20 głosami „ZA”. 
Krzysztof Sroczyński odczytał tekst jednolity projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 r.  
Radni jednogłośnie, 20 głosami „ZA” podjęli uchwałę XXI/166/2008 

w sprawie zmiany w budżecie powiatu na 2008 rok (załącznik nr 6). 

 



Ad 9/2. 
Skarbnik Powiatu zapoznała radnych z wydatkami, które nie wygasną 

z końcem roku 2008. 
Radni podjęli Uchwałę XXI/167/2008 w sprawie ustalenia wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008 (załącznik nr 7) 
18 głosami „ZA”, przy 2 „WSTRZYMUJĄCYCH” – Janina Kałuża i Lech 
Czura. 

 
Ad 9/3. 

Radni jednogłośnie, 20 „ZA”, bez uwag przyjęli Uchwałę 
XXI/168/2008 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Zielonogórskiego na lata 2008-2015” (załącznik nr 8). 

 
Ad 9/4. 

Przewodniczący przypomniał o dokładnym przeanalizowaniu projektu 
uchwały  regulującej wynagradzanie nauczycieli.  

Radni 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XXI/169/2008 w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli (załącznik nr 9). 

 
Ad 9/5. 

Rada Powiatu bez zastrzeżeń przyjęła Uchwałę XXI/170/2008 
w sprawie regulaminu przyznawania nauczycielom dodatku mieszkaniowego 
(załącznik nr 10). 

 
Ad 9/6. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zmianą prawa 
w zakresie powoływania rzecznika konsumentów Rada jedynie odwoła 
pełniącego obowiązki Pana Ryszarda Górnickiego, zaś z nowym rzecznikiem 
wyłonionym z konkursu zostanie nawiązany stosunek pracy. 

Radni jednogłośnie, 20 głosów :ZA” podjęli Uchwałę XXI/171.2008 
w sprawie odwołania Powiatowego Rzecznika Konsumentów (załącznik nr 11). 

 
Ad 9/7. 

Rada Powiatu Zielonogórskiego przyjęła plan pracy na 2009 rok i 
20 głosami „ZA” przyjęła Uchwałę XXI/173/2008 w sprawie przyjęcia planu 
pracy Rady Powiatu Zielonogórskiego (załącznik nr 12) 

 
Ad 9/8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego rozpoczął 
procedurę uchwalenia budżetu powiatu zielonogórskiego na rok 2009.  

Edyta Dwojak - Skarbnik Powiatu przedstawiła radnym 
autopoprawkę do budżetu powiatu na 2009 r. 

 



a) Krzysztof Sroczyński odczytał projekt tekst jednolity budżetu 
powiatu na 2009r. 

b) Edwin Łazicki – Starosta Powiatu Zielonogórskiego 
odczytał radnym treść Uchwały Nr 533/2008 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze, która informuje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 
budżetu Powiatu Zielonogórskiego na rok 2009 (załącznik 
nr 13). 

c) Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego zapoznał 
zebranych z treścią Uchwały Nr 534/2008 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze o pozytywniej opinii możliwości sfinansowania deficytu 
ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu 
Zielonogórskiego na rok 2009 oraz o prawidłowości prognozy 
kształtowania się długu Powiatu Zielonogórskiego na koniec 
2009 roku i lata następne (załącznik nr 14). 

d) Czesław Hołołub – Przewodniczący Komisji Ochrony 
Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię z posiedzenia komisji w dniu 
19.12.2008r. do projektu budżetu powiatu na 2009 rok 
(załącznik nr 15). 
Brygida Wróblewska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu odczytała pozytywną opinię z posiedzenia 
komisji w dniu 19.12.2008r. do projektu budżetu powiatu na 
2009 rok (załącznik nr 16). 
Mieszko Sibilski Przewodniczący Komisji Ochrony 
Zdrowia i Pomocy Społecznej przedstawił pozytywną opinię 
z posiedzenia komisji w dniu 19.12.2008r. do projektu 
budżetu powiatu na 2009 rok (załącznik nr 17). 
Michał Bandziak - Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki 
przedstawił pozytywną opinię z posiedzenia komisji w dniu 
19.12.2008r. do projektu budżetu powiatu na 2009 rok 
(załącznik nr 18). 
Janina Kałuża – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 
odczytała pozytywną opinię z posiedzenia komisji w dniu 
19.12.2008r. do projektu budżetu powiatu na 2009 rok 
(załącznik nr 19). 

e) Krzysztof Sroczyński wycofał swoją propozycję, by kwotę 
150.000 zł przeznaczyć ogólnie na zakup dwóch samochodów 
na potrzeby Starostwa i Muzeum w Drzonowie. 
Edwin Łazicki poprosił o wycofanie wniosków i zaznaczył, 
iż z rezerwy przeznaczy na ewentualną dopłatę do samochodu 

 



osobowo-towarowego dla Muzeum Wojskowego. 
Mieszko Sibilski nadmienił, iż jego wcześniejsza propozycja 
nie miała na celu zmuszenia Starosty do zakupu samochodu 
gorszej jakości, tańszego, lecz próbował zapewnić lepszy 
samochód dla jednostki kultury. Podziękował za zrozumienie 
i wyraził zgodę na zapisaną w projekcie budżetu wersję. 
Lech Czura przypomniał swój wniosek przedstawiony na 
posiedzeniu Komisji w sprawie wykreślenia z budżetu zakupu 
samochodu osobowego, a środki przeznaczyć na spłatę 
zadłużenia powiatu. Za wnioskiem głosował Lech Czura, 
wstrzymał się Mieszko Sibilski, pozostali radni byli przeciw. 
Na tym zakończono dyskusję nad projektem budżetu Powiatu 
Zielonogórskiego na 2009 r. 

f) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 19 radnych 
zagłosowało „ZA”, 1 (Lech Czura) „PRZECIW”. 

Rada Powiatu Zielonogórskiego podjęła Uchwałę XXI/174/2008 
w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2009 r. (złącznik nr 20). 

Starosta w imieniu Zarządu podziękował radnych za przyjęcie budżetu 
i wyraził nadzieję, iż Powiat nie będzie zmuszony do zaciągnięcia kredytu, 
podobnie jak w mijającym 2008 roku. Zapewnił jednocześnie, że Zarząd dołoży 
jak największych starań by zapewnić najbardziej optymalnie działanie dla 
wspólnego dobra. 

 
Ad 9/9. 

Radni jednogłośnie, 20 głosami „ZA” przyjęli Uchwałę XXI/172/2008 
w sprawie zbycia w drodze darowizny (załącznik nr 21). 

 
Ad 10. 

Przewodniczący przypomniał o braku wniosków i interpelacji radnych, 
a konkluzje przedstawione zostały przedyskutowane w ramach omawiania 
budżetu na 2009 rok. 

 
Ad 11. 

Rafał Gajewski zaproponował, by radni rozważyli możliwość 
wspólnego rozpatrywania zmian w budżecie powiatu ze zmianami w Planie 
Rozwoju Lokalnego. 

Krzysztof Sroczyński zwrócił się do radcy prawnego o sporządzenie 
opinii w tej kwestii. 

Włodzimierz Kwaśniewicz złożył podziękowania Radnym i Zarządowi 
za zrozumienie potrzeb i okazaną życzliwość Muzeum i innym jednostkom 
kultury. Zauważył, iż kończący się rok 2008 był lepszy od 2007. Składając 
życzenia noworoczne wyraził nadzieję, że 2009 rok będzie jeszcze lepszy dla 
wszystkich pod każdym względem: zawodowym, społecznym i osobistym. 

 



Henryk Jagoda podziękował Staroście za udział w uroczystych 
obchodach 50-lecia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Kargowej oraz za otrzymany z tej okazji piękny ryngraf. Radny poprosił 
również o możliwość rozpatrzenia innego rozkładu miejsc dla wszystkich 
uczestniczących w sesji, tak by nikt nie siedział do innego uczestnika plecami. 
Taka sytuacja jest niekomfortowa. 

Brygida Wróblewska wyraziła serdeczne podziękowania Staroście za 
przekazanie różnych przedmiotów i udział w licytacji zorganizowanej podczas 
spotkania opłatkowego na rzecz zakupu pompy insulinowej dla chorego dziecka. 
Udało się wówczas zebrać kwotę 13.000 zł. 

Ryszard Górnicki poinformował wszystkich, iż uroczysta sesja Rady 
Powiatu z okazji 10-lecia istnienia zostanie zorganizowania 13. lutego 
o godz. 1400  w Zborze sulechowskim na którą serdecznie zaprosił wszystkich. 

Krzysztof Sroczyński przypomniał, że do 10.01.2009 r.można w biurze 
rady składać wnioski wraz z uzasadnieniem o nadanie odznaki „Zasłużony dla 
Powiatu Zielonogórskiego”. Po tym czasie zbierze się kapituła i zaopiniuje 
wszystkie kandydatury. 

Brygida Wróblewska zauważyła, iż do kapituły występuje Starosta, 
organizacja czy instytucja. 

Przewodniczący podkreślił, że Radni, Rada to jest instytucja. 
Janina Kałuża poprosiła o przedstawienie nowej Radcy prawnej. 
Starosta wyjaśnił, że Pani radca jest tylko na dzisiejszych obradach ze 

względu na nieobecność Radcy starostwa. Poinformował również 
Przewodniczącego, iż audytor zakończyła już kontrolę w MOS w Przytoku i jest 
gotowy protokół pokontrolny do dyspozycji Komisji Rewizyjnej do rozpatrzenia 
skargi Pani Bożeny Hofman. W imieniu Zarządu życzył wszystkim pomyślności 
i wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim zebranych najserdeczniejsze 
życzenia noworoczne i o 1315 zamknął obrady XXI sesji Rady Powiatu 
Zielonogórskiego. 

 
 
 
 
 

 
  Protokolant          Przewodniczący Rady 
          Powiatu Zielonogórskiego 
 
Jolanta Drygas           Krzysztof Sroczyński 

 

 


